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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 13. marca 2024 

 

 

 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva 

Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. 

Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

ospravedlnení: Ing. Ján Meliško 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Hl. kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

 

Občania: JUDr. Filip Šurka 

 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 17:00 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov Obecného 

zastupiteľstva a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

Za zapisovateľku určil Ľubicu Imrišovú pracovníčku obecného úradu. 

 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Ing. Jozef Murgaš a za členov Mgr. Evu 

Láskovú a Bc. Romana Spodniaka. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík,  

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 1/2024 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  
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Hlasovanie za program zasadnutia OZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lutila za rok 2023 

7. Rozpočtové opatrenie Obce Lutila 

8. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lutila 

9. Správa o stave projektov   - kooperačná cesta z PPA 

- Kultúrny dom 

- ZŠ a MŠ z Plánu obnovy 

- Cintorín – chodník z PPA 

- Cintorín – hrob hrdinov SNP z Min.Obrany 

              - Fotovoltika ZŠ a MŠ z Envirofondu 

10. Majetko -právne vzťahy  

 - Žiadosť o uznesenie pre investíciu – inžinierske siete lokalita Gočová 

 - Mestský mobiliár - žiadosť o ďalšie priestory na prenájom v ,,COkryte“ 

 - L. Červenák – zmluva o zriadení vecného bremena – vodovod 

 - Ľ.Červenák, Mgr. Blažová –  kúpna zmluva a zmluva o zriadení vecného bremena - kanalizácia 

11. Interpelácia poslancov 

12. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

13. Záver 

 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Program bol schválený uznesením č. 2/2024 jednohlasne. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval starosta poslancov aby predložili návrhy na doplnenie 

alebo zmenu programu. Nikto sa neprihlásil. Starosta obce navrhol doplniť program bod č.10 

Majetko-právne vzťahy o žiadosť spoločnosti STREDNÉ SLOVENSKO s.r.o., ktorá žiada 

o prenájom skladových priestorov, a výkup pozemkov konkurznej podstaty p. Aleny Szabovej. 

 

Hlasovanie za doplnenie programu:  

Ostatné body sa prečíslujú 

 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík,  

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 3/2024 bolo prijaté jednohlasne. 
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Hlasovanie za upravený program zasadnutia OZ: 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík,  

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 4/2024 bolo prijaté jednohlasne. 
Doplnený program zasadnutia OZ 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lutila za rok 2023 

7. Rozpočtové opatrenie Obce Lutila 

8. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lutila 

9. Správa o stave projektov   - kooperačná cesta z PPA 

- Kultúrny dom 

- ZŠ a MŠ z Plánu obnovy 

- Cintorín – chodník z PPA 

- Cintorín – hrob hrdinov SNP z Min.Obrany 

              - Fotovoltika ZŠ a MŠ z Envirofondu 

10. Majetko -právne vzťahy  

 - Žiadosť o uznesenie pre investíciu – inžinierske siete lokalita Gočová 

 - Mestský mobiliár - žiadosť o ďalšie priestory na prenájom v ,,COkryte“ 

 - L. Červenák – zmluva o zriadení vecného bremena – vodovod 

 - Ľ.Červenák, Mgr. Blažová –  kúpna zmluva a zmluva o zriadení vecného bremena – kanalizácia 

- Objednávka spoločnosti STREDNÉ SLOVENSKO s.r.o. 

- Výkup pozemkov z konkurznej podstaty 

11. Interpelácia poslancov 

12. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

13. Záver 

 

 

Bod č. 5. – Kontrola uznesení 

 

Hl. kontrolórka obce Ing. Monika Šťastná uviedla, že z predchádzajúcich zasadnutí OZ nie je 

žiadne neukončené uznesenie. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o kontrole uznesení 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 5/2024 bolo schválené jednohlasne. 
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Bod č. 6. – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lutila za rok 2023 

 

Kontrolná činnosť v roku 2023 sa vykonávala v súlade s plánom kontrolnej činnosti na I. 

a II.polrok, ktorý OZ zobralo na vedomie uzneseniami č. 72/2022 a 68/2023. Bola zabezpečená 

efektívnosť a hospodárnosť pri nakladaní s finančnými prostriedkami obce. Obec  uhrádza 

prednostne platby, ktoré súvisia s prevádzkou obce a subjektov, ktoré spadajú do správy obce. 

Plnenie úloh obce Lutila vo všetkých povinných oblastiach bolo zachované a zodpovedá 

schválenému rozpočtu pre rok 2023. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Lutila za rok 2023. 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 6/2024 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 7 – Rozpočtové opatrenie Obce Lutila 

 

Starosta obce informoval, že ide o prevod finančných prostriedkov, kde boli prevedené do 

jednotlivých položiek prostriedky, ktoré obec dostala napr. v dôsledku inflácie a pod. 

Diskusia - nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Rozpočtového opatrenia 

Za:  7 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1- Mgr. Eva Lásková 

Uznesenie č. 7/2024 bolo schválené  

 

Bod č. 8 – Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lutila 

 

Starosta obce informoval, že ide dokument, ktorý je vypracovaný a hovorí o spôsobe hospodárenia 

s finančnými prostriedkami obce. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lutila 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 8/2024 bolo schválené jednohlasn 
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Bod č. 9 – Správa o stave projektov 

 

Starosta obce informoval o jednotlivých projektov: 

Stav projektu „Vodozádržné opatrenia v obci Lutila“ – kooperačná cesta – bola doplnená 

projektová dokumentácia  o časť mostu vpust výpust. Rovnako prebieha príprava dokumentácie 

a vyjadrení inštitúcií, ktoré sú potrebné predložiť k žiadosti o stavebné povolenie. 

Pri zámere rekonštrukcie Kultúrneho domu, je potrebné dopracovať ešte projektovú dokumentáciu 

elektroinštalácie. 

Rozšírenie ZŠ s MŠ z plánu obnovy – tento projekt je momentálne v štádiu prípravy dokumentácie, 

ktorá je podkladom pre vypracovanie žiadosti. 

Projekt chodníka v cintoríne je podávaný na PPA už po druhý krát, žiaľ ešte stále čakáme na 

vyjadrenie PPA.  

Ministerstvo obrany vyhlásilo výzvu na obnovu hrobov hrdinov SNP, aj tu vypracovávame žiadosť 

o poskytnutie dotácie. 

Fotovoltika ZŠ s MŠ je momentálne v štádiu doplnenia dokumentov na základe výzvy zaslanej 

z Envirofondu. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o stave projektov 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 9/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod č. 10 – Majetko – právne vzťahy 

 

Žiadosť o uznesenie pre investíciu inžinierske siete v lokalite Gočová 

 

Starosta obce informoval, že žiadosť spoločnosti DUO GROUP, a.s. bola zaslaná v materiáloch 

spolu s pozvánkou. Ukázal na mape, parcely na ktorých by bola uskutočnená stavba komunikácií 

a inžinierskych sietí pre výstavbu novej časti individuálnej bytovej výstavby v lokalite Gočová. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za súhlas s vybudovaním a uložením inžinierskych sietí a komunikácií 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 10/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

Mestský mobiliár – žiadosť o ďalšie priestory na prenájom v budove CO krytu 

Starosta obce uviedol že ide o žiadosť doručenú od spoločnosti Mestský mobiliár s.r.o., ktorá si už 

prenajíma priestory v budove CO krytu a má záujem o rozšírenie priestorov.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 
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Hlasovanie za schválenie rozšírenia nájmu nebytových priestorov pre spoločnosť Mestský 

mobiliár spol. s r.o.  

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 11/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

Ľ.Červenák – zmluva o zriadení vecného bremena – vodovod 

Starosta obce informoval, že ide o vecné bremeno na parcelách, kde je uložený vodovod. Je 

potrebné schváliť zmluvu o zriadení vecného bremena, aby správcom vodovodu mohla 

Stredoslovenská vodárenská spoločnosť. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

 

Hlasovanie za schválenie Zmluvy o zriadení vecného bremena 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 12/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

Ľ. Červenák, Mgr. Balážová – kúpna zmluva a zmluva o zriadení vecného bremena – kanalizácia 

Starosta obce informoval, že ide o podobný prípad ako v predchádzajúcom bode. Tu ide 

o vybudovanú kanalizačnú sieť pre rodinné domy v budúcej radovej výstavbe na ulici Štefánikovej. 

Zároveň požadujeme záruku na dielo, ktoré vybudoval p. Červenák. 

p. JUDr. Šurka infomoval prítomných a ukázal na mape kadiaľ vedie vybudovaná kanalizácia 

a rovnako vodovod a upresnil presne o ktoré parcely vo vlastníctve obce. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Kúpnej zmluvy a Zmluvy o zriadení vecného bremena 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 13/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

Objednávka spoločnosti STREDNÉ SLOVENSKO s.r.o. 

Starosta obce informoval, o ktorú časť priestorov v budove CO krytu má táto spoločnosť záujem, 

nakoľko po povolení prieskumných vrtov potrebujú uskladňovať vzorky z týchto vrtov. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru prenajať spoločnosti STREDNÉ SLOVENSKO s.r.o. 

priestory v budove CO krytu 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 
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Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 14/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Výkup pozemkov z konkurznej podstaty 

Starosta obce informoval, že ide o ďalší balík z konkurznej podstaty pozemkov p. Aleny Szabovej, 

ktoré sa nachádzajúce v katastri obce Lutila – ukázal na mape, o ktoré konkrétne parcely ide. 

Spolu by išlo o výmeru 5323 m2. 

Diskusia – p. Murgaš – položil otázku, či v nových Zmenách a doplnkoch UPD obce bude 

uvedené, že vlastník pozemku nebude môcť na pozemku umiestniť mobilný dom a pod. 

Starosta obce informoval, že v Zmenách a doplnkoch č.2 budú uvedené obmedzenia, 

 

Hlasovanie za schválenie kúpy pozemkov z verejného ponukového konania v rámci 

konkurzného konania 

Za:  8 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 15/2024 bolo schválené jednohlasne 

 

 

 

Bod č. 11 – Interpelácie poslancov 

Nikto sa neprihlásil 

 

 

Bod č. 22. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

p. Michalík– informoval prítomných o sťažnosti, ktorú doručil na OcÚ v Lutile p. Marko, ktorý sa 

sťažuje na tuje vysadené v blízkosti jeho domu p. Hricom. Po zisťovacom konaní na tvare miesta, 

komisia odporučila p. Markovi, aby sa obrátil s vyriešením tohto problému na občiansko-právne 

konanie. 

Zároveň komisia výstavby a verejného poriadku sa zaoberala žiadosťou p. Viktora Šurku, ktorý 

má záujem odkúpiť pozemok vo vlastníctve obce v blízkosti tenisových kurtov na ulici 

Vajanského. Komisia navrhla, aby v prípade odpredaja tohto pozemku bol zachovaný priestor pre 

prepojenie ulice Vajanského a Na Rybníky. 

p. Čierny – tlmočil prosbu p. MUDr. Kukolíkovej, ktorá žiada o spevnenie plochy vedľa cesty na 

ulici Kamennej, nakoľko pri odvoze odpadu auto Technických služieb má problém pri odvoze 

komunálneho odpadu. 

p. Žiaková – informovala prítomných o možnosti dotácie v rámci výzvy na bezpečnosť. 
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Bod č. 23. – záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile 

o 18:40. 

 

Zapísala: Ľubica Imrišová 

          

 

Podpísané v Lutile dňa 22.3.2024     

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 

 


